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  H1/277-11/2025 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 
8-án megtartott rendkívüli nyilvános üléséről.  

Jelen vannak:  

    Szőke László polgármester  

  Mészáros Tibor alpolgármester 

  Belya Attiláné képviselő 

Tóth Gyula képviselő 

Juhász Lajos Viktor képviselő 

Csányi Dávid képviselő 

Fekete Tamás képviselő 

Hivatalból jelen vannak:   

Wiegerné Mészáros Erika jegyző 

Farkas Anna Rebeka aljegyző 

Kézdiné Takács Rita asszisztens 

  

   

 

Szőke László polgármester köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy jelen van hét 
fő képviselő, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  

A jegyzőkönyv hitelesítőjének javasolja Belya Attiláné képviselőt megválasztani.  
 
A képviselő-testület tagjai hét igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, Belya Attiláné 
képviselőt a jegyzőkönyv hitelesítőnek választják meg.  
 
Jegyzőkönyv vezetésére Kézdiné Takács Rita asszisztenst kéri fel. 
 
A polgármester ismerteti az egyetlen napirendi pontot, de megkérdezi van-e még 
valakinek még felveendő megtárgyalni kívánt javaslata.  

Mivel egyéb javaslat nem hangzik el, a polgármester kéri, a képviselő-testületet, hogy 
fogadják el az ülés végleges tárgysorozatát.  
 
A képviselő-testület tagjai egyhangúlag, hét igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozzák: 
 
72/2025. (IV.8.) önkormányzati határozat  
Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 8-i 
rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pont kerülnek megtárgyalásra:  
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1. A ragadós száj- és körömfájás vírus kapcsán kialakult helyzet 
eseményeinek áttárgyalása 

  Előterjesztő: Szőke László polgármester 

Felelős: Szőke László polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
 
1. Napirendi pont 

A ragadós száj- és körömfájás vírus kapcsán kialakult helyzet 
eseményeinek áttárgyalása 

 
Szőke László polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a tegnapi nap folyamán, 
ugyan nem hivatalos úton, hanem a Facebook közösségi oldalon egy nyílt levelet címzett 
neki egy csemez-tanyai lakos.  
A polgármester kifejti, hogy úgy érzi sajnos az elmúlt napok eseményei nem csillapodnak 
sem a lakosok irányából sem pedig a média irányából. 
Kifejti, hogy a lakosság a tájékoztatást hiányolja, illetve a felelősségünket firtatja és bírálja 
a közösségi média oldalakon. Hozzáteszi, hogy nem szeretne kifejezetten a fiatalembernek 
válaszolni, de úgy érzi valamit mindenképpen reagálnia kell neki és a testületnek, ezért 
úgy véli, hogy egy közleményt kellene kiadni összeszedve azon pontokat, melyek a nyílt 
levélben felmerültek. 
 Úgy véli ezek után már nem tudnak többet tenni ez ügyben. 
 
Belya Attiláné képviselő  is kifejti, hogy milyen sokan keresik telefonon, üzenetekben, és 
nem tudunk nekik semmi bíztatót mondani. Véleménye szerint szólni kellene a 
lakossághoz, hogy érezzék, hogy törődünk velük figyelünk rájuk, mivel ők nem látják, hogy 
a háttérben milyen sok munka folyik még most is, hogy mennyi minden után kutatunk, 
megoldást keresve. Ők csak akkor látják, hogy nem csak a babérjainkon ülünk, ha minél 
többet kommunikálunk feléjük. 
 
Mészáros Tibor alpolgármester véleménye szerint, ha folyamatosan minden apró 
mozzanatot közzé tennénk, az sem lenne elég, nem beszélve arról, hogy olyan felfokozott 
állapotban vannak még mindig, hogy minden egyes lépésben a hibát keresnék, és az 
általuk jónak vélt megoldásokat fogadnák csak el. Így nem lehet dolgozni, kifejti, hogy 
tudomásul kell venni, hogy az önkormányzat mindent megtesz azért, hogy ebben a 
helyzetben ugyanúgy velük és értük vagyunk. 
 
Belya Attiláné képviselő elmondja, hogy az emberek félnek és tőlünk várnak 
megnyugtató tájékoztatást. 
 
Tóth Gyula képviselő elmondja, hogy mi sem kapunk új információkat, sőt az eddigieken 
kívül szinte semmi tájékozatást sem kaptunk mi sem. 
 
Szőke László polgármester elmondja, hogy még a kijelölő határozatot sem kaptuk meg 
eddig, az elföldelés helyszínére vonatkozóan. 
 
Juhász Lajos Viktor képviselő véleménye szerint is érdemes lenne egy tájékoztatást 
kiadni. 
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Csányi Dávid képviselő szerint próbáljunk egy átfogó tájékoztatást adni az eddig 
történtekről, illetve, hogy mi az, amin épp dolgozunk. 
 
Belya Attiláné képviselő elmondja, hogy ő utánajárt annak, hogy a kármentesítésnek, 
illetve a rekultivációnak milyen lehetőségei vannak. Ezek után részletesen kifejti, mi az 
aminek utána tudott járni. Elmondja, hogy szerinte ezt is lehetne dr.  Nagy István 
agrárminiszterrel egyeztetni. 
 
A képviselők egyet értenek az ötlettel. 
 
Szőke László polgármester  ez után kéri a képviselőket, hogy gyűjtsék össze, hogy mi az 
amiről a mostani tájékoztatóban szó essen.  Elmondja, hogy mindenképpen mondjuk el, 
hogy a kijelölésről nem kaptunk még mindig határozatot. 
 
Belya Attiláné képviselő  fontosnak tartja, hogy kerüljön bele az is, hogy a hatóságok a 
talajvíz szint mérésen és a víz záróréteg vizsgálaton kívül egyéb hatástanulmányt nem 
végzett a következmények felmérését illetően. Ellenben mi kértünk egy hidrogeológiai 
hatástanulmányt, mely nagy valószínűséggel tud olyan eredményekkel szolgálni amire 
most mindannyian kíváncsiak vagyunk. 
 
Csányi Dávid képviselő javasolja, hogy kerüljön a közleménybe, hogy hol tart az ivóvíz 
kiépítése, illetve az út helyreállítása.  
 
Juhász Lajos Viktor képviselő  azt tanácsolja, hogy a Belya Attiláné képviselő  által 
említett kármentesítési technikák és a rekultivációról összegyűjtött információk is 
belekerülhetnének. 
 
A képviselők egyetértenek és megfogalmazzák a közleményt, majd határoznak arról, hogy 
a közleményt nem írásban, hanem videófelvétel formájában teszik közzé a lakosság 
számára.  
 
A képviselő-testület tagjai egyhangúlag, hét igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozzák: 
 
73/2025. (IV.8.) önkormányzati határozat  
Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
ragadós száj- és körömfájás vírus levéli kitörésével és a leölt állatok elföldelésével 
kapcsolatosan átfogó videó tájékoztatást ad ki az eddigi eseményekről és a jelen 
helyzetről.  
 
Felelős: Szőke László polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
A polgármester megköszöni a képviselőknek az aktív részvételt és az ülést bezárja. 
 
 

k.m.f.  
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   Szőke László                                                                                       Wiegerné Mészáros Erika 
   polgármester                                                                                                       jegyző                                                                                               
  
 
  
 
 Jegyzőkönyv hitelesítő: 
                                                                                        
     Belya Attiláné 
     képviselő 


